
 

      Skolebestyrelsen   Sengeløse Skole  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Til stede: Signe, Helle, Mette, Søren, Henrik, Mads, Tina, Finn, Ruth, Thomas og Annemette  

 

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde: Godkendt 

 

 

 

3/               Til Drøftelse: 

 

3a/ 

 

 

Kontaktforældre 

En drøftelse af samarbejdet mellem skole og hjem – herunder skole-

hjem-samtaler og kontaktforældremøder fremadrettet samt valg af 

datoer for første SB-møde næste skoleår. 

 

 

Referat 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

onsdag d. 19. juni  
kl. 18.00 – 20.00 

i personalerummet 
 
 
 

 



Der er tidligere blevet besluttet at nedsættes et indskolingsråd, et 

mellemtrinsråd og et udskolingsråd. Disse råd mødes inden fælles 

møder med SB og ledelse ift. input til møderne. 

Til kommende skoleår vil de 2 forældremøder i løbet af skoleåret være 

samlet i afdelingerne startende med en fællesdel, hver efter man går ud 

i klasserne. På forældremødet i starten af skoleåret vælges 

kontaktforældre i klasserne og der vælges derudover også 1-2 

(kontakt)forældre til rådene. Til kommende skoleår planlægges med 8 

SB møder hvor to af møderne forlænges med møde med 

kontaktforældre. Første møde med kontaktforældrene ligges i nov. 

Sidste møde på skoleåret med kontaktforældre aflægger SB også deres 

årsberetning.  

Der vil kommende skoleår være en del ændringer i skolens hverdag, 

disse vil blive kommunikeret i et sommerbrev fra ledelsen til 

forældrene.  

Skole-hjem-samtaler drøftes i personalegruppen og behandles derefter 

på SB møde.  

 

 

4/               Til Beslutning: 

 

4a/ 

 

Feriekalender – se de to bilag 

 

SB drøfter og har udarbejdet høringssvar vedr. Principbeslutning om 

ny fælles 3-årig ferieplan for de kommende 3 skoleår. 

 

 

4b/  

 

 

 

 

 

5/               Orientering fra: 

 



5a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

 

 

5b/ Eleverne: 

 

 

5c/ Skolebestyrelsen:  

 

 

5d/ Medarbejderne: 

Alle eksamener er afsluttet og gået godt. 

 

5e/ Ledelsen: 

Årets fagfordeling er gået godt og der er lavet skemaer for kommende 

skoleår. 

Der har været et overforbrug økonomisk på skolen og dette merforbrug 

skal forsøges nedbragt i de kommende skoleår. I efteråret vil ledelsen 

fremlægge den økonomiske situation på skolen. Det er problematisk af 

SB ikke har godkendt budgettet tidligere. 

SFO-lederstillingen og lærerstillingerne. Den 19/6 ansættes lærere til 

fast stilling og vikariater. Den 24/6 ansættes ny SFO-leder, Helle har 

afløst Jan i ansættelsesudvalget. 

Nyt om det naturvidenskabelige terrasseprojektet. Projektet er blevet 

stoppet fra centralt hold og ledelsen har været i dialog med kommunen 

ift. tilbageførsel af midler, så skolen stadig kan få de 

naturvidenskabelige læringsmiljøer etableret. SB får formentlig 

mulighed for at udarbejde et høringssvar når i det nye skoleår omkring 

aflysning af projektet. 

Aula – Udrulning af Aula er udskudt til uge 42. Mere kommunikation 

om Aula efter sommerferien. 

 

5f/ Personalesager – lukket punkt: 

 

 

 

6/              Eventuelt: 

Første SB kommende skoleår er den 5/9-19. På dette møde besluttes en møderække for skoleåret 

19/20. 



 

 

 

Mødet slut: 20.15 

 

Kommende møder:  

 

Punkter til næste møder: 

Møderække for skoleåret 19/20 

Visioner for skolen – hvor skal skolen bevæge sig hen? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


